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Obec Doubravice 

Z á p i s   č. 01/2024 

ze zasedání zastupitelstva obce Doubravice, které se konalo dne 29. ledna 2024 v zasedací 

místnosti OÚ v Doubravici 

upravená verze z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osob.údajů dle zák. o 

ochraně os.údajů, neupravená verze je k nahlédnutí na OÚ 

 

Začátek: 1715 hod. 

Přítomno bylo 7 zastupitelů z 9, 2 zastupitelé byli omluveni. 

Ověřovateli zápisu byli určeni pí. Denisa Hažvová a pí. Michaela Křížová. 

Zapsáno: 5. 2. 2024 

 

Program byl bez připomínek schválen v konečné podobě vč. bodů 6 - 8: 

1) Žádost o náhradu škody 

2) Žádost o příspěvek při narození dítěte 

3) Rozpočtové opatření  

4) Žádost obce Lanžov o příspěvek na provoz MŠ 

5) Vyhlášení výběrového řízení na akci „Chodník podél silnice 3005, Doubravice“ 

6) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 

    č. IE-12-2008955/31 

7) Rezignace pí. A.Petříkové na funkci člena kulturního a sociálního výboru 

8) Volba člena kulturního a sociálního výboru a stanovení odměny za výkon funkce 

9) Diskuze, různé, závěr 

 

1) Žádost o náhradu škody 

Starosta informoval o obdržení předžalobní výzvy. Se žádostí o případné zastupování u soudu 

byla oslovena JUDr. Humlová, která připravila návrh odpovědi na předžalobní výzvu.  

Usnesení č. 01/01/24: ZO schvaluje předložené znění odpovědi na předžalobní výzvu. 

         7 pro, proti 0, zdržel se 0 

2) Žádost o příspěvek při narození dítěte 

Žadatel si podal žádost o příspěvek při narození dítěte. 

Usnesení č. 02/01/24: ZO schvaluje vyplacení finančního daru při narození dítěte v částce 

10 000,- Kč.        7 pro, proti 0, zdržel se 0 

 

3) Rozpočtové opatření  

Předloženo rozpočtové opatření č. 9/2023 nařízené starostou dne 12. 12. 2023, ve kterém se 

příjmy i výdaje navyšují o částku 54 000,- Kč. 

ZO bere rozpočtové opatření č. 9/2023 na vědomí. 

 

4) Žádost obce Lanžov o příspěvek na provoz MŠ 

Starosta obce Lanžov předložil doplněnou žádost o finanční příspěvek na provoz MŠ. Školku 

navštěvují celkem 3 děti z naší obce. Navrženo zjistit, zda by MŠ nemohla být naší spádovou 

MŠ. 

Usnesení č. 04/01/24: ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku obci Lanžov ve výši  

9 000,- Kč.        7 pro, proti 0, zdržel se 0 
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5) Vyhlášení výběrového řízení na akci „Chodník podél silnice 3005, Doubravice“ 

V současné době máme hotovou projektovou dokumentaci a probíhá společné řízení na 

stavební povolení. Předpoklad stavebního povolení v právní moci je na konci února. Zbývá 

vyhlásit výběrové řízení na zakázku malého rozsahu na akci „Chodník podél silnice 3005, 

Doubravice“ s realizací do července 2024. 

Usnesení č. 05/01/24: ZO schvaluje vyhlášení výběrového řízení na akci „Chodník podél 

silnice 3005, Doubravice“.       7 pro, proti 0, zdržel se 0 

 

6) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 

    č. IE-12-2008955/3 

Jedná se o věcné břemeno, které vznikne v souvislosti s obnovou sítě nn na Zálesí ve 

prospěch ČEZ Distribuce. Věcné břemeno bude zřízeno za jednorázovou úplatu ve výši  

2 000,- Kč. 

Usnesení č. 06/01/24: ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a 

dohodu o umístění stavby č. IE-12-2008955/31 a pověřuje starostu jejím podpisem. 

         7 pro, proti 0, zdržel se 0 

7) Rezignace pí. A.Petříkové na funkci člena kulturního a sociálního výboru 

Paní Adéla Petříková oznámila rezignaci na výkon funkce člena kulturního a sociálního 

výboru ke dni 31. 1. 2024. 

 

8) Volba člena kulturního a sociálního výboru a stanovení odměny za výkon funkce 

Členkou kulturního a sociálního výboru navržena paní Simona Pávová. Navržena odměna pro 

členku výboru.  

Usnesení č. 08/01/24: ZO schvaluje paní Simonu Pávovou jako členku kulturního a sociálního 

výboru. Odměna bude vyplácena s platností od 1. 2. 2024.  8 pro, proti 0, zdržel se 0 

 

9) Diskuze, různé, závěr 

Předložen návrh možných pravidel pro prodej obecních pozemků. V diskuzi bylo uvedeno, že 

se budou při prodeji ob. pozemků zveřejňovat záměry o prodeji, tak jako doposud.  

 

 

 

Vzhledem k tomu, že již nebylo dalších dotazů ani připomínek, starosta všem přítomným 

poděkoval za účast a zasedání v 18 h ukončil. 

 

 

       

 

 

....................................         .........................................      ......................................... 

        ověřovatel                                ověřovatel                              starosta      


